
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 21. september 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 622
Mener ministeren, at det er realistisk, at Sebastians og Nadias mor er én af de
700 ud af de godt 150.000 personer, der er på kontanthjælp, som vil komme i
beskæftigelse, som følge af regeringens politik jf. artiklerne ”Familieliv på
smalkost” og ”Jobcentre: Det er svært at finde småjob” fra Fyens Stiftstidende
den 14. september, samt artiklen: ”Pisk skal få ledige i job, men kun 2 af 10 er
parate” fra Jyllands-Posten den 19. november 2015? Der henvises til http://
www.jyllands-posten.dk/premium/indland/ECE8226535/Pisk-skal-f%C3%A5-
ledige-i-job-men-kun-2-af-10-er-parate/ og http://www.fyens.dk/indland/
Jobcentre-om-kontanthjaelpsloft-Svaert-at-finde-smaajob/artikel/3068321

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Julie
Skovsby (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Julie.Skovsby@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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